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       Szanowne Panie 

       Maria Warchoł 

       Jolanta Kaźmierczak 

       Danuta Solarz 

       Radne 

       Rady Miasta Rzeszowa 
 

 

 

W odpowiedzi na interpelację nr 24/2019 dotyczącą poprawy bezpieczeństwa w rejonie 

żłobka „Krzyś” przy ul. Rataja 6a uprzejmie informuję: 

W chwili obecnej nie jest możliwe dokonanie poszerzenia wjazdu z ul. Rataja 

w ul. Solarza, gdyż zgodnie z zapisami ewidencji gruntów i budynków są to grunty zabudowane 

i zurbanizowane zaliczane do terenów mieszkaniowych.  Jednocześnie informuję, że podjęte 

zostaną działania związane z przekwalifikowaniem ww. działki na drogową w celu realizacji 

wskazanych prac. 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

         Marek Ustrobiński 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 

 


